

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4004/Add.7
29 October 1974

Limited Distribution

Original: French/
français

EUROPEAN COMMUNITIES - EMERGENCY ACTION
ON CERTAIN BOVINE MEAT

Addendum

The following communication, dated 24 October 1974, has been received from the Commission of the European Communities.

I have the honour to advise you, for the information of the CONTRACTING PARTIES, that the Commission has decided on 21 October 1974 to extend the measures concerning imports in the bovine meat sector notified on 18 July 1974.

Such action is justified by the finding that the circumstances obtaining in July, which had led to the Community imposing such measures remain unchanged, notwithstanding the Communities efforts to afford a remedy.

COMMUNAUTES EUROPEENNES - MESURES D'URGENCE
CONCERNANT CERTAINES VIANDES BOVINES

Addendum

La Commission des Communautés européennes a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 24 octobre 1974.

J'ai l'honneur de vous informer, à l'intention des Parties Contractantes, que la Commission a décidé en date du 21 octobre 1974 de proroger les mesures concernant les importations dans le secteur de la viande bovine notifiées le 18 juillet 1974.

Ces mesures sont motivées par la constatation que les conditions qui prévalaient en juillet, et qui avaient conduit la Communauté à prendre ces mesures, demeurent inchangées malgré les efforts de la Communauté d'y remédier.